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Aanwezig: Francis Notenboom, Robin Ramaekers, Axel Annaert, Stijn Waeijaert, Jul Clonen , 

Johan Wolles 

Verontschuldigd: Roland Bielen, Jessica Claesen en Jan Adriaenssens. 

 

Verslag : Johan Wolles 

1 Topsport 
 
Situatie Boogsportcentrum Herentals 
Aanwezig: Tom Van Loock, Sofie Debaere, An, college An, Francis, Johan en Jul 
Inleiding door Jul waarbij enkele probleempunten werden aangekaart: 

- Weinig of geen veranderingen aangebracht… 
- Probleem omtrent het gebruik van de toiletten werd nogmaals aangekaart. Echter zou een 

sleutel van de wielerschool reeds overhandigd zijn aan Wietse. 
- Paul Vermeiren: belangrijk voor Sport Vlaanderen en zij twijfelen aan ons verhaal? 

Conclusie 
- An bezorgt ons het bestek? (We kregen ondertussen een email... met een schets van de 

kasten...MAAR geen bestek, noch verslag? 
- Blijkbaar zit de bewuste sleutel aan de sleutelbos van Wietse. 

 
Topsportcommissie 23/5/2023 
Eerste meeting met Maarten Avonds. 
Verslag opgemaakt en de opmerkingen (Jessica) worden aangevuld. 
 
Situatie Wietse VA 
1. Wietse blijft zichzelf voorstellen als adviesgever / Raadgever... (deeltijds) voor de opvolging in de 
komende 
maanden... 
2. Meeting 1 met Nicolas Rifaut (met Jul en Francis) 
3. Meeting 2 met Nicolas R en Philippe Preat, Maarten Avonds, Francis N, Johan W, Nico TH, Steven 
VH, Jul 
Clonen. 
4. Meeting 3 met Philippe Preat en Jul Clonen 
5. Meeting 4 met Maarten Avonds en Jul Clonen 
6. Meeting met Nicolas en Jul waarbij gevraagd wordt zijn visie op papier te zetten. Als bijlage vind je 
het 
document dat door Nicolas is opgemaakt... hieronder een screenshot... 
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Daarna is er veel whatsapp verkeer geweest waarvan ik hieronder een stukje toon... 
[20:05, 11/06/2023] +33 6 23 44 55 58: hello jul, what is the next step now, do you have other institutions to 
meet? If I understand, the global project like WE think about for the next years will be decide on september, so I 
have to take my decision without knowing if it will be positive or not? (you can answer tomorow, I just send the 
message now because tomorow i am jury for the high level french sport degree 
[20:07, 11/06/2023] Jul: Hi Nicolas, my next step is the BSV board meeting tomorrow. I cannot push the total 
process… I will keep y in touch 
[20:27, 11/06/2023] +33 6 23 44 55 58: ok I just give you a resume of the situation (after I will go to the diner 
and let you enjoy your evening), I am interested by the challenge, less by the condition of the contact. 
positive point for me : 
1/ seems to have the same vision than you, good feeling and It is really motivating 
2/ junior category seems to have potential and needs that I can really enjoy 
3/ there is money for competition and camps and it is very important ! 
4/ A part of the country speak french (and I hope the future will be more and more like a team) 
5/adaptation of the program as regard to my personal way of life (program, support for my journeys when i 
come 
etc..) 
risky or negative points : 
1/ 1 year contract (as regard to the demanding goals of ministry... I don't want to pay for the results of the last 
3 years in september 2024...) 
2/ Staff is not big enough (volume of hours worked) now 
3/ potential of the team is not at his best (30th nation in men category, no women, becoming top 8 in 5 years is 
very challenging). 
4/ my future is not pink if i have to come back in france in few months because I have important files with the 
federation and it will be difficult in three months to find someone to do it (to be honest impossible in three 
months because the diploma I create is made around me and my experience... so they certainly will have to 
cancel it... so they will not be happy...) 
5/ my family is not fully pleased about the job... (only the contact, the salary I said them I will not ask more 
because I prefer having more assistant coaches next year, after we will see. the rest of the project they are ok 
with me). thanks 
for your attention, have a good evening 
[20:31, 11/06/2023] JUL: As I respect the privacy, can I use this in my meeting with the BSV board . 
[20:39, 11/06/2023] +33 6 23 44 55 58: Sûre 
[20:41, 11/06/2023] +33 6 23 44 55 58: but for me it can imagine me in belgium next year so, maybe some 
points can be discuss to finalize it? 
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Het zal zeer belangrijk zijn om keuzes te maken omdat het sowieso niet gemakkelijk zal zijn om de 
geschikte trainer te vinden ... 
 
Aandachtspunten 
Kledij: De stock moet opgemaakt worden, gezien de masters nu ook in aanmerking komen en deze 
uitrusting zullen dragen. 
Naar de toekomst toe moeten we een keuze maken of we blijven werken met het BOIC? 
 

2 Administratieve zaken 
 

• Opmerkingen verslag Bestuursvergadering 8/05/2023.  
Er zijn geen bemerkingen op het verslag. 
 
Beslissing: 

Het Bestuur aanvaardt het verslag van 8/05/2023. 
 

• Update financiële stand van zaken 
De AC overloopt de werkbegroting: 
 
Inkomsten: 
 
Er werden facturen opgemaakt voor: 

- Huur 3D dieren door RHB voor hun familiedag (136 euro) 
- Initiatie Sint-Jozef Heide (272 euro) 
 

Uitgaven: 
 
Overlopen belangrijkste uitgaven: 

- Huur sportaccomodatie: 2x huur HUB OSS (80 euro) 
- Aankoop materiaal: reparatie uitgevoerd door KSM (219,11 euro) 
- Interne en externe communicatie: Factuur Proximus en Mobile Vikings (219.1 euro) 
- Bureaumateriaal : aankoop kleine printer secretariaat ➔goedkoper dan dure printer leasen 

(1801,96 euro) 
- Aankoop 2x regenvestjes AGU voor topsport (Be gold project 180 euro) 
- Aankoop medailles: 2 bestellingen (Promes en Budgettrophy 1.340,31 euro) 
- Verplaatsing internationaal: er werden vliegtuigtickets aangekocht voor: 

o YC Catez via LFBTA: 4.399,57 euro 
o Medellin : 5.608 euro 
o WK jeugd : 1.515,20 euro 

- Verzekering : factuur 2de kwartaal voor Arena (742 euro) 
- Boekhouding: aparte factuur ontvangen voor het neerleggen van de jaarrekening (217 euro) 
- Dienstverlening: dit omvatten twee facturen van Kineworks 

o 440 euro begeleiding atleten 
o 181 euro voor ondersteuning filmpjes Archery 4 life 

- Belastingvrije vergoeding: er werd voor 136 euro aan scheidsrechter vergoedingen uitbetaald 
- Verenigingswerkers Nico en Maarten werden voor de maand mei uitbetaald (1594 euro) 
- Tot slot nog een kleine factuur voor het verblijf van Wietse in het Sporthotel (37 euro) 

 
Uitbetaling energiesubsidies: 
Er was een totaalkrediet van 3 miljoen euro ter beschikking voor de energiesubsidies aan sportclubs.  
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De subsidie werd door Sport Vlaanderen berekend over alle sportclubs (1382) overheen alle sporten 

en sportfederaties. De subsidie per sportclub is afhankelijk van de aangetoonde meeruitgaven van de 

sportclub zelf, en van alle andere sportclubs. De subsidie werd als volgt berekend: 

1. 20 procent van 3 miljoen euro werd gelijk verdeeld onder de 1382 sportclubs die in 
aanmerking komen.  
Dat betekent: voor elke sportclub die voldoet, werd eenzelfde basissubsidiebedrag voorzien.  

2. 80 procent van 3 miljoen euro werd toegekend op basis van de grootte van de aangetoonde 
meeruitgaven per sportclub op jaarbasis. 

 

• Ledenadministratie stand van zaken: 
 
Huidige stand ledenadministratie: 1647 leden (stijging van  leden t.o.v. vorige bestuursvergadering)   
 
Aansluiting nieuwe club: Dirk Hunting Archery (DHA) met 6 leden.  
Dit is een nieuwe club rond een bogenwinkel “De Hunting Shop”. Voorlopig van zij er slechts 6 
nieuwe leden aangesloten aan de club. Dirk liet me wel verstaan dat er in september meerdere 
schutters zouden transfereren naar deze club. 
 
Beslissing bestuur: 
Het bestuur is akkoord om deze club voorlopig te aanvaarden tot ze voorgedragen wordt op 
volgende AV 
 
 

3 Intern beleid 
  

• Vlaams Sporttribunaal 
 
Met het oog op de uitzending naar EK Field werd in overleg met het VST een zittingsdatum op maandag 17 
juli om 17:00 geprikt.Het VST vraagt wie onze federatie zal vertegenwoordigen en wat Boogsport 
Vlaanderen juist vordert. 

 
Beslissing bestuur: 
Het bestuur beslist om de Algemeen Coördinator en de voorzitter af te vaardigen op het VST. BSV vordert 
een schorsing van 1 jaar voor de heer Daman. 
 
 

• Scheidsrechters 
 

- Geen scheidsrechters op de FITA van DVS 
Er werd vanuit het secretariaat verschillende oproepen naar kandidaat scheidsrechters 
verstuurd. We kunnen vaststellen dat de groep actieve scheidsrechters te klein is geworden 
om alle wedstrijden van een official te voorzien. 
Om deze reden wordt er gewerkt aan de online cursus om de drempel enerzijds te verkleinen 
en anderzijds om het korps zo snel mogelijk aan te vullen. 
 

- Aanvraag Liga record 70 en 30 meter Stephanie van de Winckel 
Door een misverstand werd een recordaanvraag voor G-schutter Stephanie voor de 1440 
afstanden 70 en 30 meter niet aanvaardt. Ondertussen is Stephanie door het secretariaat 
reeds geïnformeerd dat dit op een misverstand berust en dat deze records aan de tabellen 
toegevoegd zullen worden. 
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Beslissing bestuur: 

- Van zodra de online opleiding er is, wordt aan organiserende clubs gevraagd een lid deze 
cursus te laten volgen zodat het scheidsrechterskorps terug aangroeit. 

- Het record van Stephanie wordt gehomologeerd. 
 

• STAVAZA projecten 
 

o Lotto 
Ondertussen zijn we weer een stap verder in de zoektocht naar geschikte locatie voor de finale van de 
Lotto Cup. Na een positief gesprek met medewerkers van de gemeente Brasschaat werd een 
evenementenformulier ingediend bij desbetreffende dienst. 
Omdat op dezelfde locatie op zondag een klassiek concert plaatsvindt wordt de Lotto Cup verschoven 
naar zaterdag 12 augustus. 
Ondanks het strakke schema zullen we betrachten om het volledige programma (kwalificaties en 
finales) op één dag te laten verlopen. 
Voor de kwalificaties wordt momenteel gekeken naar het winterstadion dat op wandelafstand van de 
finale locatie ligt. 
Wat betreft de catering is er een gesprek ingepland met horecazaak “het Boothuisje” dat op enkele 10 
tallen meters van het wedstrijdveld gelegen is. 
 

o Ianseo 
Na een ingreep van Bart Geeraerts is de wedstrijdset terug operatief. Mogelijks ligt de printerdoos nog 
op het secretariaat (morgen nakijken). 
 
Volgende wedstrijd op de planning: 

- BAOC van XAT 
 
 

4 Beleidsdomeinen 
 

• LA en KA : 

 
LA 
Zoals besproken op het RBA niveau wordt er momenteel nagedacht om een open BK indoor te 
organiseren waarop compound, recurve en teams op aparte dagen wordt geschoten.  
 
Indien dit door gaat geeft dit mogelijkheid om de LCI wedstrijden te herdefiniëren (geen 
selectiewedstrijden meer). 
 
KA: 
De commissie Korte Afstand zal zich buigen om de regiowerking beter te verankeren in de BSV 
structuur. 
 

• 3D: 

Mogelijks verbod op 3D boogschieten in een Nederlandse provincie. 
Vraag van MSB om 3D doelen gratis te mogen gebruiken. 
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• Field: 

Selecties Jacqueline Steyls,  Berx Jordy, Jelle Damen en Peter Daman (onder voorbehoud van uitspraak 

VST). Navragen of zij wensen deel te nemen aan het EK. 

Eric de Reyckere dient hetzelfde na te vragen bij de Waalse schutters. 

Varia: 

Barebow op Fita Wedstrijden (1440 rounds): 

Hier moeten we dringend klare wijn schenken wat betreft afstanden waarop barebow schutters mogen 

schieten. 

Beslissing bestuur: 
Het bestuur is akkoord dat volgende afstanden worden voorgesteld op volgend UC: 60m, 50m, 40m, 

30m. 

Opfrissingscursus start 2 bow voor oude initiators 

Er is nood aan een opfrissingscursus van Start 2 Bow en oude initiatoren. Stijn gaat hier de nodige 

navragen over doen. 

 

Kandidaturen organisatie VK Indoor 

Momenteel nog geen bevestiging vanuit compound werking. Indien compound niet zal organiseren 

dient er dringend een nieuwe organisator gezocht te worden. 

 

Einde vergadering: 22:00 

Datum volgende vergadering: 24/07/2023 

 

 Voorzitter        Secretaris 

 

 

 

Francis Notenboom      Jan Adriaenssens 


